
Miljø- og Planlægningsudvalget

Til: Økonomi- og erhvervsministeren

Dato: 18. januar 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MPU alm. del

Spørgsmål 364
Vil ministeren forklare, hvorfor regeringen endnu ikke har udarbejdet en hand-
lingsplan for at få PCB ud af danske bygninger, når nationale handlingsplaner
for længst er udarbejdet i Norge, (planen var klar allerede for fem år siden i
Norge), Tyskland og Sverige?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Gjerskov (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Gjerskov@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Steen Gade
formand
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